

| ID  | Datum      | Agendapunt                                                                                                                                     | Titel                                                                  | Status      | Indiener(s)                                                              | Portefeuillehouder     | Dictum motie                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           | Deadline | Update(s) proces | Afgedaan? |
|-----|------------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------------------------------------------------------------------|-------------|--------------------------------------------------------------------------|------------------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------|------------------|-----------|
| 134 | 13-05-2025 | Besluitvormende raadsvergadering 13-05-2025 9. Motie vreemd: Realisatie hondenlosloopge bied (D66, Dorpsvisie en Sociaal Progressief Oirschot) | Motie vreemd aan de orde van de dag - Realisatie hondenlo sloopgebi ed | Aangehouden | Marienette Wemelsfelder (D66) Hans van de Ven (DV) Pieter van Loon (SPO) | Paul van den Biggelaar | Roept het college op om: 1. Vóór 1 oktober 2025 met een concreet voorstel te komen voor de realisatie van een omheind, veilig en goed bereikbaar hondenlosloopge bied in de gemeente Oirschot; 2. Hierbij de eerder beoogde locatie bij sporthal De Kemmer als optie mee te nemen in de afweging; 3. Het Witboek hondenlosloopge bieden en welzijn van de Hondenbeschermi ng te gebruiken als inhoudelijke leidraad voor inrichting, veiligheid en beheer; 4. Hondeneigenaren , omwonenden, natuur- en |          |                  | Nee       |

|     |            |                                                                          |                                 |          |                                                                                                                   |                 |                                                                                                                                                                                        |            |  |     |
|-----|------------|--------------------------------------------------------------------------|---------------------------------|----------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------|--|-----|
|     |            |                                                                          |                                 |          |                                                                                                                   |                 | recreatieorganisaties actief te betrekken bij de planvorming;                                                                                                                          |            |  |     |
| 133 | 01-04-2025 | Besluitvormende raadsvergadering 01-04-2025 8.A. Huisvestingsverordening | Schaarste onderzoek Woningmarkt | Aanvaard | Fons Peeters (CDA) Claud Leermakers (VVD) Daan Goutziers (DGM) Marienette Wemelsfelder (D66) Hans van de Ven (DV) | Joep van de Ven | We geven het college opdracht om: -Binnen het SGE tenminste iedere twee jaar een zogenaamd schaarsteonderzoek uit te laten voeren en de resultaten daarvan te presenteren aan de raad. | 31-03-2027 |  | Nee |

|     |            |                                                                                                                                  |                                      |           |                                                   |                              |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  |  |  |     |
|-----|------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--------------------------------------|-----------|---------------------------------------------------|------------------------------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--|--|-----|
| 131 | 10-12-2024 | Besluitvormende raadsvergadering 10-12-2024 9.A. Motie Vuurwerkoverlast bespreekbaar maken (D66 en Sociaal Progressief Oirschot) | Vuurwerk overlast bespreekbaar maken | Verworpen | Mariette Wemelsfelder (D66) Pieter van Loon (SPO) | Judith Keijzers-Verschelling | We vragen het college: - om onder anderen inwoners, BOA's, jeugdmedewerker s en hulpdiensten aan te sporen om, wanneer er overlast door vuurwerk wordt ervaren ofesignaleerd hiervan melding te maken zodat deze meldingen kunnen worden gebruikt om een reeel beeld te schetsen van waar, wanneer en op welke manier overlast door vuurwerk wordt ervaren. - om bij alle manieren die al worden ingezet om met inwoners te communiceren, duidelijk te maken dat gemaakte meldingen bijdragen aan het in kaart brengen van overlast door vuurwerk. - om met alle |  |  | Nee |
|-----|------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--------------------------------------|-----------|---------------------------------------------------|------------------------------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--|--|-----|

|  |  |  |  |  |  |  |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   |  |  |  |
|--|--|--|--|--|--|--|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--|--|--|
|  |  |  |  |  |  |  | <p>binnengekomen meldingen en signaleringen m.b.t. overlast door vuurwerk vanaf 1 februari 2023 tot en met 1 februari 2025 in kaart te brengen waar vuurwerkoverlast wordt ervaren en op welke manier. En dat dit document bij voorkeur zo wordt opgesteld dat het handvatten biedt voor maatwerkbestrijding van overlast. - om dit overzicht eind februari 2025 gereed te hebben zodat de raad de mogelijkheid heeft hierover met elkaar in gesprek te gaan.</p> |  |  |  |
|--|--|--|--|--|--|--|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--|--|--|

|     |            |                                                                                    |                                                       |          |                                                                                                           |                        |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        |            |                                                                                                                                                                                                                                                 |     |
|-----|------------|------------------------------------------------------------------------------------|-------------------------------------------------------|----------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----|
| 130 | 12-11-2024 | Besluitvormende raadsvergadering 12-11-2024 4.D. Debat over amendementen en moties | Aan de slag met het onderhoud van voet- en fietspaden | Aanvaard | Claud Leermakers (VVD) Fons Peeters (CDA) Pieter van Loon (SPO) Daan Goutziers (DGM) Hans van de Ven (DV) | Paul van den Biggelaar | We geven het college opdracht om de genoemde fietspaden onder a t/m c in 2025 zoveel als mogelijk te verbeteren, zodat een veilige mobiliteit voor onze inwoners bewerkstelligd wordt.                                                                                                                                                 | 31-12-2025 |                                                                                                                                                                                                                                                 | Nee |
| 129 | 12-11-2024 | Besluitvormende raadsvergadering 12-11-2024 4.D. Debat over amendementen en moties | Speelvoorzieningen en veilig oversteeken              | Aanvaard | Claud Leermakers (VVD) Daan Goutziers (DGM) Fons Peeters (CDA) Marienette Wemelsfelder (D66)              | Paul van den Biggelaar | We spreken uit dat het college: - Bekijkt of er alsnog mogelijkheden zijn om een speelvoorziening te maken in de nieuwe wijk Ekerschot (fase I en/of II); - Bij toekomstige nieuwbouwplannen extra aandacht besteedt aan realisatie van nieuwe passende speelvoorzieningen, waar mogelijk in overleg met nieuwe bewoners. - Onderzoekt | 30-06-2025 | Op vrijdag 4 april is er een RIB binnengekomen met daarin vernoemd motie 129, punt 3 van de motie: Onderzoekt welke mogelijkheden er zijn voor het realiseren van veilige oversteekplaatsen bij de Oude grintweg en Kempenweg voor voetgangers, | Nee |

|     |            |                                                                                    |             |          |                                            |                     |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             |            |                                                                                                                                                                            |     |
|-----|------------|------------------------------------------------------------------------------------|-------------|----------|--------------------------------------------|---------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----|
|     |            |                                                                                    |             |          |                                            |                     | welke mogelijkheden er zijn voor het realiseren van veilige oversteekplaatsen bij de Oude grintweg en Kempenweg- voor voetgangers, en specifiek kinderen - De mogelijkheden bekijkt om de tegenoverliggende speelterreinen (bijvoorbeeld de locatie aangrenzend aan het Helpad of de locatie bij friterie d'n Heuvel) een upgrade te geven. |            | en specifiek kinderen. In de raadsinformatiebrief: • Reconstructie Kempenweg/Dullofsakker, Onderzoek Oude Grintweg/Dullofsakker wordt hierover een terugkoppeling gegeven. |     |
| 128 | 12-11-2024 | Besluitvormende raadsvergadering 12-11-2024 4.D. Debat over amendementen en moties | AED-netwerk | Aanvaard | Jan Pijnenburg (DGM) Pieter van Loon (SPO) | Corine van Overdijk | Verzoekt het college: om in overleg te treden met de AED-werkgroep met als doelstelling een dekkend AED Netwerk te verkrijgen en behouden in gemeente Oirschot. Daarbij:                                                                                                                                                                    | 30-06-2026 |                                                                                                                                                                            | Nee |

|  |  |  |  |  |  |  |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         |  |  |  |
|--|--|--|--|--|--|--|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--|--|--|
|  |  |  |  |  |  |  | <p>1.Onderzoeken of het AED netwerk onder regie van de gemeente georganiseerd kan worden, en hiervoor beleid op te stellen 2. Daarbij de werkgroep als vrijwilligers te betrekken, voor zowel het organiseren van reanimatiecursuss en (inclusief gebruik AED) als voor de aanschaf en onderhoud van AED's 3. Daarbij de dekking en beschikbaarheid van AED-apparaten te vergroten en gericht burgers te benaderen voor het volgen van een reanimatiecursus, door de informatie en service beschikbaar voor gemeente via HartslagNu.nl te benutten;</p> |  |  |  |
|--|--|--|--|--|--|--|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--|--|--|

|     |            |                                                                                    |                                                |          |                                                                           |                              |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          |            |  |     |
|-----|------------|------------------------------------------------------------------------------------|------------------------------------------------|----------|---------------------------------------------------------------------------|------------------------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------|--|-----|
|     |            |                                                                                    |                                                |          |                                                                           |                              | 4.Zonodig in een later stadium te bekijken of en hoe er financiële ondersteuning gegeven kan worden.                                                                                                                                                                                                                     |            |  |     |
| 127 | 12-11-2024 | Besluitvormende raadsvergadering 12-11-2024 4.D. Debat over amendementen en moties | Jeugdlinje                                     | Aanvaard | Mariette Wemelsfelder (D66) Pieter van Loon (SPO) Els Claassen (DV)       | Judith Keijzers-Verschelling | We verzoeken het college: • Een voorstel op te stellen, volgens de richtlijnen in deze motie, die tot doel heeft om een jeugdlinje uit te reiken aan jeugdigen tussen de 4 en 18 jaar die zich op een bijzondere wijze hebben onderscheiden. • Dit voorstel nog voor het zomerreces van 2025 voor te leggen aan de raad. | 31-05-2025 |  | Nee |
| 125 | 12-11-2024 | Besluitvormende raadsvergadering 12-11-2024 4.D. Debat over amendementen en moties | Paragraaf risicobeheersing en weerstandsvormen | Aanvaard | Claud Leermakers (VVD) Hans van de Ven (DV) Fons Peeters (CDA) Pieter van | Paul van den Biggelaar       | We verzoeken het college om vanaf Programmabegroting 2026 alle voorziene risico's in de paragraaf Weerstandsvormen                                                                                                                                                                                                       | 30-09-2025 |  | Nee |

|     |            |                                                                                                                                     |                                                |          | Loon (SPO)<br>Daan<br>Goutziers<br>(DGM)                                                 |                           | gen en<br>risicobeheersing<br>te kwantificeren.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  |                |  |     |
|-----|------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------------------------------------------|----------|------------------------------------------------------------------------------------------|---------------------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------|--|-----|
| 124 | 05-11-2024 | Besluitvormende<br>raadsvergadering<br>05-11-2024 8.B.<br>Verhuizen &<br>krediet voor<br>aankoop<br>bedrijfsgebouw en<br>verbouwing | Enige<br>kaders<br>voor<br>Dienstverl<br>ening | Aanvaard | Alexander van<br>Holstein (CDA)<br>Joris van de<br>Loo (VVD)<br>Hennie de<br>Leest (DGM) | Paul van den<br>Biggelaar | We verzoeken het<br>college om<br>vooruitlopend op<br>de herziening van<br>Oirschotse Visie<br>op dienstverlening<br>de volgende<br>uitgangspunten<br>mee te nemen bij<br>de inrichting van<br>het kantoorpand<br>Rabobank voor<br>de publieksfunctie<br>van gemeentelijke<br>organisatie: -De<br>gemeentelijke<br>dienstverlening<br>zodanig in te<br>richten dat onze<br>inwoners zich<br>welkom voelen en<br>gewaardeerd<br>voelen. -De<br>dienstverleningsk<br>analen zodanig in<br>te richten dat<br>onze inwoner<br>bepaalt of hij<br>digitaal,<br>telefonisch of aan<br>de balie geholpen | 31-08-<br>2025 |  | Nee |

|     |            |                                                                 |                                             |             |                                                                             |             |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      |  |  |     |
|-----|------------|-----------------------------------------------------------------|---------------------------------------------|-------------|-----------------------------------------------------------------------------|-------------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--|--|-----|
|     |            |                                                                 |                                             |             |                                                                             |             | kan worden. Dit kan door onze servicekanalen gelijkwaardig te positioneren en te laten aansluiten.<br>-Dienstverlening in te richten met oog voor de toegankelijkheid waardoor alle inwonersgroepen zich welkom en veilig voelen waarbij de publieksfunctie van het gemeentehuis een gastvrije omgeving is die openheid en transparantie uitstraalt. |  |  |     |
| 122 | 01-07-2024 | Besluitvormende raadsvergadering 01-07-2024 8.B. Koersnota 2025 | Motie van treurnis Een treurige beschouwing | Aangehouden | Els Claassen (DV)<br>Marienette Wemelsfelder (D66)<br>Pieter van Loon (SPO) | het College | We spreken uit: - De wijze waarop het college de Koersnota 2025 en het financieel perspectief heeft voorbereid te betreuren. - Dat deze werkwijze niet past bij de bestuurlijke kwaliteit die                                                                                                                                                        |  |  | Nee |

|     |            |                                                              |                           |          |                        |                 |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     |            |  |     |
|-----|------------|--------------------------------------------------------------|---------------------------|----------|------------------------|-----------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------|--|-----|
|     |            |                                                              |                           |          |                        |                 | Oirschot zou moeten nastreven. - Deze gang van zaken in de toekomst niet herhaald te willen zien.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   |            |  |     |
| 121 | 18-06-2024 | Besluitvormende raadsvergadering 18-06-2024 8.A. Centrumplan | Verbeteren biodiversiteit | Aanvaard | Joris van de Loo (VVD) | Joep van de Ven | We roepen college op heb plan uit te breiden met dat: - Gemeente Oirschot partner wordt van Deltaplan Biodiversiteitshers tel en aansluiting maakt bij Stichting Steenbreek. Hiermee krijgt Oirschot direct toegang tot kennisinstituten en een toolbox ter beschikking voor het verbeteren biodiversiteit; - Bij de inrichting en onderhoud rekening gehouden wordt met de effecten voor mens en natuur door waar mogelijk lokale, | 31-12-2027 |  | Nee |

|     |            |                                                              |                                          |          |                                                                                    |                        |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       |            |  |     |
|-----|------------|--------------------------------------------------------------|------------------------------------------|----------|------------------------------------------------------------------------------------|------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------|--|-----|
|     |            |                                                              |                                          |          |                                                                                    |                        | milieubewuste aannemers te selecteren; - Alliantie Groen en lokale natuurvereniging(en) bij de inrichting, onderhoud, monitoring en voorlichting over biodiversiteit worden betrokken;                                                                                                                                                |            |  |     |
| 118 | 18-06-2024 | Besluitvormende raadsvergadering 18-06-2024 8.A. Centrumplan | Evaluatie verkeersrichtingen centrumplan | Aanvaard | Pieter van Loon (SPO)<br>Kim Martens-Willems (DV)<br>Marienette Wemelsfelder (D66) | Paul van den Biggelaar | We verzoeken het college om; - Na een periode van ten hoogste één jaar de uitgevoerde wijzigingen, zoals omschreven in de mobiliteit visie centrumplan, zal evalueren en de bevindingen met de raad te delen; - De raad vooraf te consulteren welke onderdelen de evaluatie tenminste moet omvatten; - Desgewenst de evaluatie breder | 01-01-2029 |  | Nee |

|     |            |                                                              |                                         |          |                                             |                        |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           |            |  |     |
|-----|------------|--------------------------------------------------------------|-----------------------------------------|----------|---------------------------------------------|------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------|--|-----|
|     |            |                                                              |                                         |          |                                             |                        | te trekken dan alleen het onderdeel uit de mobiliteit visie.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              |            |  |     |
| 117 | 18-06-2024 | Besluitvormende raadsvergadering 18-06-2024 8.A. Centrumplan | Rijrichting en participatie centrumplan | Aanvaard | Daan Goutziers (DGM) Joris van de Loo (VVD) | Paul van den Biggelaar | We geven het college opdracht om: - Een second opinion laat uitvoeren of de gekozen aanpassingen van rijrichting in het centrum aanwezige straten de meest toekomstbestendige keuze is. De onderzoek kosten te dekken uit de begroten bedragen voor het centrumplan. - De second opinion zo snel mogelijk te starten - Nadrukkelijk de aan- en omwonenden in de 'omgeving st Odulphusstraat' te betrekken bij de inrichting plannen. - De verkeerskundige uitkomst van de | 01-01-2025 |  | Nee |

|     |            |                                                                                                                                                                                     |                                                                 |          |                                        |                 |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      |                |  |     |
|-----|------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------------------------------------------------------|----------|----------------------------------------|-----------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------|--|-----|
|     |            |                                                                                                                                                                                     |                                                                 |          |                                        |                 | second opinion<br>aan de raad voor<br>te leggen<br>alvorens te<br>starten met<br>aanpassingen van<br>de rijrichtingen.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               |                |  |     |
| 108 | 28-11-2023 | Besluitvormende<br>raadsvergadering<br>28-11-2023 8.a.<br>Verklaring van<br>geen<br>bedenkingen<br>flexwoningen<br>kruising<br>Industrieweg en<br>Bestseweg (De<br>Punt - De Meeuw) | Aandacht<br>voor de<br>omgeving<br>flexwoning<br>gen De<br>Punt | Aanvaard | D66 Sociaal<br>Progressief<br>Oirschot | Joep van de Ven | De raad dringt er<br>bij het college van<br>burgemeester en<br>wethouders op<br>aan: Te zorgen<br>dat het gesprek<br>met de<br>ondernemers in<br>de omgeving<br>wordt gevoerd om<br>zoveel mogelijk<br>zorgen weg te<br>nemen en te<br>adviseren bij het<br>voeren van een<br>gedegen<br>omgevingsdialoog<br>met inwoners. Dat<br>duidelijke<br>afspraken worden<br>gemaakt over hoe<br>na afloop van de<br>tijdelijke periode,<br>de afbouw<br>plaatsvindt; hoe<br>e.e.a. opgeleverd<br>wordt en wie<br>daarvoor de | 01-07-<br>2025 |  | Nee |

|     |            |                                                                                                                                                                                                      |                                                                         |          |                                                                       |                 |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      |            |  |     |
|-----|------------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------------------------------------------------------------------|----------|-----------------------------------------------------------------------|-----------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------|--|-----|
|     |            |                                                                                                                                                                                                      |                                                                         |          |                                                                       |                 | <p>kosten draagt.<br/>Dat kritisch wordt<br/>gekeken naar het<br/>aantal te stapelen<br/>units en de<br/>hoogte die dat<br/>gaat innemen.<br/>Dat er afdoende<br/>afspraken worden<br/>gemaakt om voor<br/>ieder een<br/>plezierige<br/>leefomgeving te<br/>faciliteren.</p>                                                                                                                                                         |            |  |     |
| 107 | 28-11-2023 | <p>Besluitvormende<br/>raadsvergadering<br/>28-11-2023 8.a.<br/>Verklaring van<br/>geen<br/>bedenkingen<br/>flexwoningen<br/>kruising<br/>Industrieweg en<br/>Bestseweg (De<br/>Punt - De Meeuw)</p> | <p>Monitoren<br/>parkeerdr<br/>uk<br/>flexwonin<br/>gen De<br/>Punt</p> | Aanvaard | <p>VVD De<br/>Gewone Man<br/>Sociaal<br/>Progressief<br/>Oirschot</p> | Joep van de Ven | <p>Het college wordt<br/>opgeroepen om<br/>niet alleen bij het<br/>verlenen van de<br/>vergunning - maar<br/>ook na<br/>ingebruikname<br/>van de woningen<br/>- te monitoren in<br/>hoeverre er<br/>parkeeroverlast<br/>ontstaat en hier<br/>zo nodig op te<br/>anticiperen. En dit<br/>waar mogelijk ook<br/>vast te leggen in<br/>publiekrechtelijke<br/>dan wel<br/>privaatrechtelijke<br/>afspraken met<br/>initiatiefnemer.</p> | 01-07-2025 |  | Nee |

|     |            |                                                                                                                                                       |                                                                        |          |                                                |                 |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      |            |  |     |
|-----|------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------------------------------------------------------------------|----------|------------------------------------------------|-----------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------|--|-----|
| 106 | 28-11-2023 | Besluitvormende raadsvergadering 28-11-2023 8.a. Verklaring van geen bedenkingen flexwoningen kruising Industrieweg en Bestseweg (De Punt - De Meeuw) | Stedenbouwkundige en architectonische kwaliteiten flexwoningen De Punt | Aanvaard | De Gewone Man Sociaal Progressief Oirschot VVD | Joep van de Ven | Het college wordt opgeroepen niet alleen te sturen op het beleidskader flexwoningen, maar ook de stedenbouwkundige en architectonische kwaliteiten in het oog te houden. Bijvoorbeeld door eisen ten aanzien van een hoogwaardige schil (in de vorm van bijvoorbeeld een robuust houten afwerking) op te nemen in de voorwaarden van publiekrechtelijke dan wel privaatrechtelijke afspraken met de initiatiefnemer. | 01-07-2025 |  | Nee |
| 105 | 28-11-2023 | Besluitvormende raadsvergadering 28-11-2023 8.a. Verklaring van geen bedenkingen flexwoningen kruising                                                | Huismeester voor wooncomplex De Punt                                   | Aanvaard | Sociaal Progressief Oirschot D66 VVD           | Joep van de Ven | Het college wordt gevraagd om in overleg te treden met Thuis en De Meeuw en de functie van deze huismeester vast te leggen in de                                                                                                                                                                                                                                                                                     | 01-07-2025 |  | Nee |

|    |            | Industrieweg en Bestseweg (De Punt - De Meeuw)                  |                                                  |          |                              |                        | afspraken omtrent het wooncomplex De Punt.                                                                                                                                                                                                                                             |            |                                                                                                                                                                                                                         |     |
|----|------------|-----------------------------------------------------------------|--------------------------------------------------|----------|------------------------------|------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----|
| 94 | 04-07-2023 | Besluitvormende raadsvergadering 04-07-2023 8.2. Koersnota 2024 | Motie Mobiliteits maatregelen                    | Aanvaard | Fons Peeters (CDA)           | Paul van den Biggelaar | Roept het college op om op zo kort mogelijke termijn concrete maatregelen te nemen om de kruising Nieuwedijk – Logtsebaan – Steenrijt veiliger te maken en de kwaliteit en het onderhoud van het fietspad Oirschot – Spoordonk (aan beide zijden van de Spoordonkseweg) te verbeteren. | 31-12-2024 | Wethouder Van den Biggelaar heeft in de besluitvormen de raadsvergadering van 24 september 2024 toegezegd dat de inwoners van Spoordonk erop mogen rekenen dat het fietspad Oirschot-Spoordonk in 2025 aangepakt wordt. | Nee |
| 90 | 04-07-2023 | Besluitvormende raadsvergadering 04-07-2023 8.2. Koersnota 2024 | Openbare watertappunten op strategische plekken. | Aanvaard | Paul van den Biggelaar (DGM) | Paul van den Biggelaar | Verzoekt het college van B&W: - In gesprek te gaan met Brabant water en omliggende gemeente die reeds openbare watertappunten kennen om de                                                                                                                                             | 31-12-2024 |                                                                                                                                                                                                                         | Nee |

|    |            |                                                       |                                     |          |             |                        |                                                                                                                                                                                                                                                                                           |            |  |     |
|----|------------|-------------------------------------------------------|-------------------------------------|----------|-------------|------------------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------|--|-----|
|    |            |                                                       |                                     |          |             |                        | <p>mogelijkheden te onderzoeken. - om binnen 6 maanden met een plan van aanpak te komen en de uitvoering van deze motie te realiseren - De raad te informeren welk budget incidenteel en structureel opgenomen dient te worden in de begroting.</p>                                       |            |  |     |
| 74 | 01-11-2022 | Besluitvormende raadsvergadering 01-11-2022 8. Moties | Verduurzaming overheids eigendommen | Aanvaard | Gehele raad | Paul van den Biggelaar | <p>Verzoekt het college: Om nog voor eind van het jaar 2023 te starten met aanbestedingen voor Oirschotse overheidseigendommen (gebouwen en straatverlichting etc.). Hierbij gebruik te maken van reeds gereserveerde budgetten voor dit doel. Streven daarbij moet zijn minstens 50%</p> | 30-06-2025 |  | Nee |

|    |            |                                                         |                                                                                                           |          |             |                        |                                                                                                                                                                                                                                                                                                     |            |  |     |
|----|------------|---------------------------------------------------------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------|-------------|------------------------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------|--|-----|
|    |            |                                                         |                                                                                                           |          |             |                        | van het energieverbruik te verduurzamen/verlagen voor alle overheidseigendommen van Oirschot nog voor eind 2025. En zo nodig extra budget te vragen aan de raad voor de jaren 2024 en 2025.                                                                                                         |            |  |     |
| 73 | 29-11-2022 | Besluitvormende raadsvergadering 29-11-2022 9. Sluiting | Motie vreemd aan de orde van de dag: Verkoop gemeentelijk vastgoed deel de Enck en grond per raadsbesluit | Aanvaard | Gehele raad | Paul van den Biggelaar | Draagt het college op: 1.Om pas na expliciete instemming van de raad over te gaan tot eventuele verkoop van gemeentelijk vastgoed en/of grond van de Enck; 2.Om samen met de raad te herbezinnen wat het beste is voor de Oirschotse verenigingen en de gemeente Oirschot en recht te doen aan onze | 01-07-2025 |  | Nee |

|    |            |                                                                                         |                                                                  |          |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           |                 |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           |            |                                                                                                                                    |     |
|----|------------|-----------------------------------------------------------------------------------------|------------------------------------------------------------------|----------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----|
|    |            |                                                                                         |                                                                  |          |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           |                 | sociale en culturele wensen;                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              |            |                                                                                                                                    |     |
| 60 | 19-10-2021 | Besluitvormende raadsvergadering 19-10-2021 8.B.2. Vaststellen Landschapskwaliteitsplan | 2014/14/M02 Vaststellen Landschapskwaliteitsplan: Herplantplicht | Aanvaard | Arnold de Vries (SPO) Claud Leermakers (VVD) Corine van Overdijk (VVD) Els Claassen (DV) Hans van de Ven (DV) Jan Pijnenburg (DGM) John van Bijsterveldt (DGM) Kim Martens-Willems (DV) Marienette Wemelsfelder (D66) Paul den Otter (DGM) Paul van den Biggelaar (DGM) Pieter van Loon (SPO) Thea Cichy-van Gessel (SPO) | Joep van de Ven | Verzoekt het college: Om in 2022 te onderzoeken hoe de herplantplicht beter ingebed kan worden in bijvoorbeeld de bomenverordening. Dit op een wijze die: - ontwikkelingen niet onnodig blokkeert, - vernieuwing van ons groen mogelijk maakt, - zorgt voor een minimaal behoud van onze hoeveelheid groen, - Uitvoering en controleerbaarheid van het beleid zo eenvoudig mogelijk houdt. - In overleg met en draagvlak van stakeholders opgesteld wordt | 31-03-2025 | Deze punten komen aan bod in de bomenverordening. Verwachting is dat Q1 2025 de bomenverordening naar het college en de raad gaat. | Nee |